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Anna Christensen, Carl Persson, Sven Nilsson, Johanna Larsson och 

Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt.  

Närvarande 

 

Ordföranden Anna öppnade mötet.  

§ 1 

Mötet öppnas 

 

 

Styrelsen beslöt att 

Godkänna föreslagen dagordning. 

 

§ 2 

Dagordning 

 

 

Rapporter 
 
 

Höstläger 24-26/9 

Carl rapporterade.  

Utby scoutkår ansvarade för arrangemanget som samlade drygt 180 

deltagare från 8 scoutkårer, Utby, Trollhättan, Nossebro, Borås, 

Glasberget, Stora Levene, Timmersdala och Mölnlycke. 

 

Programmet var mycket uppskattat. God planering och att alla ledare tog 

sig an sina uppdrag med entusiasm bidrog till en rolig upplevelse för 

scouterna. Stort tack till arrangörerna! 

 

En framgångsfaktor för distriktets läger är att alla kårers ledare ställer upp 

på det föreslagna programmet och sedan hjälps åt att genomföra 

programmet på ett bra sätt. 

 

Fem bussar körde deltagarna till lägret, för att undvika trängsel.  

Alla bjöds på pizza på lördagskvällen. 

 

 

Ordförandeträff förbundet 19/10  

Gunnel rapporterade. Mötet behandlade Vit Jul och arbetsformerna under 

FM.  

 

Inför FM 17/10  

Ett digitalt diskussionsmöte genomfördes efter ett medlemsinitiativ av 

bl.a. Efraim Pettersson och Eva Kilnäs.  

Alla kårer informerades om mötet via epost. 

Mötet pågick i tre timmar och alla motioner och förslag diskuterade. 

 

20 personer deltog från 6 kårer: Stora Levene, Mölnlycke, Borås, 

Timmersdala, Varberg och Utby. 

 

§ 3  

Rapporter 

 

Höstläger 24-26/9 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ordförandeträff NSF 

19/10 

 

 

Inför FM 17/10 

 

 

 

Länsnykterhetsförbundets (LNF) Höstmöte 13/11 
 
 

Mötet genomförs digitalt och ska bl.a behandla budget för år 2022. 

 

Styrelsen beslöt att  

Utse Anna Christensen och Sven Nilsson till distriktets ombud på mötet. 

 

§ 4 

LNF Höstmöte 13/11 
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Julbord 

 

Vilka är kvalificerade till julbordet? 

 

På förra DS mötet 23/9 togs ett beslut, men på felaktiga grunder.  

Styrelsen korrigerar därför sitt beslut i denna fråga. 

 

Styrelsen beslöt att  

• De utmanare, rovers och ledare, som deltagit i eller arrangerat totalt 

tre eller fler distriktsarrangemang under år 2020 eller år 2021, ska 

få en inbjudan till julbordet 12/12 2021. 

• Digitala såväl som fysiska arrangemang räknas. 

• Alla som var anmälda till julbordet 2020 bjuds in även år 2021. 

 

Vilka har deltagit i distriktets arrangemang 2020 och 2021? 

 

Carl har en lista på alla deltagare år 2020 och vet därmed vilka som detta 

år kvalificerade sig för julbord. 

 

Gunnel har skapat en deltagarlista för alla arrangemang år 2021 och fyllt i 

de namn hon känt till. Listan finns på Distriktsstyrelsens Drive.  

Johanna kompletterade i deltagarlistan under mötets gång. 

 
Styrelsen beslöt att  

 

• Deltagarlistan för år 2021 görs klar av Carl efter FM helgen, så att 

de som jobbat med FM tas med. 
 

• Carl sammanställer vilka som kvalificerat sig för julbord år 2021 

och lägger till de som var anmälda till julbordet 2020 samt de som 

var kvalificerade år 2020. 
 

• Carl sänder en inbjudan till julbordet via epost till alla 

kvalificerade medlemmar, enligt punkten ovan. 
 

§ 5 

Julbord 12/12 

 

 

 

FM 2021 
 

Lägesrapport 

Antal personer på FM blir ungefär 230 (deltagare + funktionärer). 
 

Johanna rapporterade att FM märkena har kommit och att Carl har fått 

fakturan. 
 

Anna rapporterade bl.a. detta:  

• En portabel hörslinga behöver lånas in till Råda rum.  

• Elförsörjningen till Food trucks behöver lösas. 

• Invigningen är planerad liksom parentation.  

• 4-5 idébutiker kommer att finnas. 

• Funktionärer finns till alla arbetsuppgifter.  
 

§ 6 

FM 2021 
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Ersättning för resekostnader 

DS har tidigare fått frågan om möjlig ersättning för reskostnader till FM – 

för de funktionärer som gör en stor insats på FM. 

 

Styrelsen beslöt att  

• Ansökan om reseersättning kan sändas in till DS, som tar ställning 

till ansökan. 
 

• Transporter av materiel till FM ersätts. Ansökan görs via 

reseräkning till distriktskassören. 
 

FM T-shirt 

Sven rapporterade att han beställt 100 tröjor i vit färg med FM-logga och 

han ser till att de levereras till Mölnlycke. Tröjorna är avsedda för FM-

funktionärer. 

 

Styrelsen beslöt att  

• Tröjorna placeras vid Mötesbyrån på Wendelsberg och delas ut 

till funktionärer fredag kväll. 
 

• Anna och Sven ombesörjer att alla funktionärer får en t-shirt, även 

de som bara arbetar på FM under lördag eller söndag. 
 

• Kvarvarande T-shirt säljs på söndagen för 100 kr/styck. 
 
 

Profilplagg 

 

Sven rapporterade att de beställda profilplaggen finns på Mera-företaget, 

applicering av distriktsmärken pågår. Han har också beställt fler 

provplagg i olika storlekar– för provning under FM. 

Sven ser till att alla profilplagg flyttas till Mölnlycke och FM. 

 

Styrelsen diskuterade hur plaggen ska delas ut och hur våra medlemmar 

ska kunna prova profilplagg under FM-helgen. 

 

Styrelsen beslöt att  

 

• Johanna sänder listan över beställda profilplagg till Anders 

Eriksson och Anna Christensen, dvs. vem som har beställt vad. 
 

• Johanna tillfrågar Anders Eriksson om Mötesbyrån kan åta sig att 

dela ut profilplagg till rätt personer, i första hand under fredag 

kväll.  
 

• Anna ombesörjer att ej uthämtade profilplagg flyttas från 

Wendelsberg till Råda rum och delas ut till rätt personer. 
 

• Anna ordnar en lokal för provning av profilplagg under FM 
 

• Johanna skapar ett webbformulär för en andra beställningsomgång 

av profilplagg. Nya beställningar kan påbörjas under FM-helgen. 
 

 

§ 7 

Profilplagg 
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Framtidsmöte 8-9/1, med roliga aktiviteter och en FM efterfest 

Anna rapporterade att Borås har tackat ja till att vara värdar för 

arrangemanget. De börjar planera den kommande helgen. 

 

Gunnel och Anna hjälper Boråskåren med planering, information, mm. 

enligt tidigare DS beslut. 

 

  Styrelsen beslöt att  

Notera rapporten. 

 

§ 8 

Framtidsmöte  

Januari 2022 

 

Distriktsårsmöte mars 2022  

Årsmötet var tidigare planerat att hållas i Borås, men ett byte av värdkår 

behövs. 

Sven rapporterade att Glasberget tyvärr inte har möjlighet att arrangera 

årsmötet. 

 

  Styrelsen beslöt att  

  Gunnel kontaktar Stora Levene och hör om de kan arrangera årsmötet. 

 

§ 9 

Distriktets årsmöte 

Mars 2022 

 

Uppmärksamma viktiga ledarinsatser 

Under förra DS mötet diskuterades hur vi som distrikt kan 

uppmärksamma långvariga och viktiga ledarinsatser i våra scoutkårer.  

 

NSFs stora förtjänstmärke kan tilldelas de ledare som inte fått GA märket. 

 

  Styrelsen beslöt att  

• DS ansöker om NSFs stora förtjänstmärke, till ledare som gjort 

en långvarig och viktig insats för en scoutkår i vårt distrikt. 

 

• Gunnel ansöker, på uppdrag av DS, om NSFs stora 

förtjänstmärke till Stig Gustafsson Dals-Ed scoutkår. 

 

§ 10 

Uppmärksamma 

ledarinsatser 

 

 

Distriktets ekonomi 

 

Intäkter 

Distriktskassören rapporterade medlemmar har betalat för beställda 

profilplagg. 

 

Utgifter 

Distriktskassören rapporterade följande utgifter: 

• Höstläger Ransberg; Fem inhyrda bussar kostade ca. 100.000 kr.     

   Dessutom kostnader för hämtpizzor och materiel. 

• Distriktsmärken till profilplagg. 

• FM-märken  
 

§ 11 

Ekonomi 
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Kontakter med kårer 

Gunnel rapporterade att hon haft kontakt med Dals-Eds scoutkår. Stig har 

engagerat två yngre ledare, en rapport finns i Distriktsstyrelsens Drive. 

 

I övrigt inga nya kontakter har tagits den senaste månaden. 

Vi har inte fått in namnförslag på nya utbildare. 

 

Styrelsen beslöt förra mötet att kårernas kontaktpersoner försöker få 

kontakt - med alla kårer som vi inte har pratat med tidigare - innan FM. 
 

§ 12 

Kårkontakter 

 

 

Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor fanns att diskutera. 
 

§ 13 

Övriga frågor 

 

 

Nästa möte 
 

Nästa möte planeras till torsdagen den 25 november kl. 20.  

Ett digitalt möte. 

 

§ 14 

Nästa möte 

 

Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

§ 15 

Mötet avslutas 

 

 

 

Skövde 2021-10-26             Gråbo 2021- 11 - 08 

 

Vid tangentbordet  Justerat av 

Gunnel Johansson               Anna Christensen 

Gunnel Johansson   Anna Christensen 


